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Algemene vergadering V.O.C. 
Dordrecht, 2 mei 2015 

 
 
1.A.  OPENING. 
De voorzitter spreekt het volgende welkomst woord uit:  
“Hartelijk welkom aan u allen.  
In deze oudste stad van Holland en de ‘geboorteplaats ‘ van de Nederlandse Staat. Hier kwam men bijeen in 
1572 om de gelederen te sluiten in de gezamenlijke strijd voor onafhankelijkheid van Spanje. En wat denkt u 
van de beroemde en bepalende Synode van Dordrecht in 1578? Maar ook bekend van de strijd tegen de 
Duitsers in 1940 op het zogenaamde ‘Eiland van Dordrecht ‘ waar met name het 2e Regiment Huzaren 
Motorrijders heeft opgetreden. Een aantal Huzaren is daar gesneuveld en de dienstplichtig wachtmeester 
Holten werd voor zijn optreden onderscheiden met de Bronzen Leeuw. Deze stad die zo nauw verbonden is 
met het land van Heusden en Altena waar de gedemobiliseerde dienstplichtig wachtmeester van de Sande van 
1e Regiment Huzaren Motorrijders in het verzet ruim twintig crossings uitvoerde door de Biesbosch en op 3 
maart 1945 werd gearresteerd en later gefusilleerd. In 1948 postuum geridderd tot Ridder der 4e klasse der 
Militaire Willemsorde. Een plaquette ter nagedachtenis werd onthuld door ZKH Prins Bernhard. 
Kortom, deze stad en deze omgeving met een bijzondere militair historische waarde. 
Ik verwelkom in het bijzonder de Ereleden Brigade-generaal b.d. J.M.A. Thomas, Oud Reserve Majoor E.J. 
Vinkhuyzen, Oud Reserve Eerste Luitenant Ir J.J. Heyse en Oud Reserve Luitenant-kolonel  J. Moes. 
Ere lid Luitenant-generaal b.d. A.J.G.M. Blomjous heeft zich verontschuldigd; hij viert in familie kring zijn 45e 
jaar huwelijk jubileum. Hij heeft deze ochtend van ons een kaartje met felicitaties ontvangen. 
Een bijzonder welkom aan de oud voorzitter Brigade-generaal b.d. P.H. de Vries. 
Wij ontvingen een verontschuldigende afmelding van Generaal-majoor R.P. Hoondert, ook oud voorzitter. 
Het Bestuur heeft zich evenals vorig jaar bijzonder verheugd op deze vergadering. Het kijkt terug op een goed 
verenigingsjaar 2014. 
Vorig jaar maakte ik melding van bijzondere aandacht voor de bestuurssamenstelling. En zoals u ziet stellen 
wij u met trots en vertrouwen een aantal nieuwe aspirant bestuursleden voor, maar zijn we er nog niet in 
geslaagd kandidaten voor de af te lossen Voorzitter en Secretaris te vinden. Ik kom daar later op terug. 
 
Vooraleerst de vergadering te continueren, willen wij stil staan bij de leden die ons ontvallen zijn na de ALV 
van 5 april 2014:        

 Reserve Eerste Luitenant G.A. Beijering    9 april 2014  

 Kolonel b.d. W.F. Bijlsma                              19 april 2014  

 Reserve Ritmeester  Mr. Th.H. Veeneman    23 april 2014  

 Oud Reserve Ritmeester Ir. A.H.T. Modderman    26 april 2014  

 Luitenant-kolonel b.d. L.A. Otten                              2 mei 2014  

 Reserve Eerste Luitenant Drs. H.R. Korpershoek  8 mei 2014, gemeld 13 maart 2015  

 Reserve Eerste Luitenant M.E.B.M. Schaub                               18 mei 2014  

 Oud Reserve Eerste Luitenant Mr. S.J.J.Baron van Voorst tot Voorst  1 juni 2014  

 Luitenant-kolonel b.d. P.J. van Splunter                          13 juni 2014  

 Majoor b.d. H.N. Pieters                                 11 juli 2014  

 Kolonel b.d. P.A.F. Cavadino                                23 augustus 2014  

 Oud Reserve Ritmeester J.H. Smidt van Gelder    16 september 2014  
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 Oud Reserve Ritmeester J.K.'t Sas                  18 september 2014  

 Oud Reserve Luitenant-kolonel R.G. van Schaik            19 september 2014  

 Reserve Eerste Luitenant  Mr. A.N.J. Gielen       11 oktober 2014  

 Reserve Eerste Luitenant  Drs. R. Nagtzaam       19 oktober 2014  

 Reserve Eerste Luitenant Jhr.H.W. de Blocq van Scheltinga   2 december 2014  

 Majoor b.d. G. Janse                                 29 december 2014  

 Oud Reserve Ritmeester A.C.A. Romijn   december 2014, gemeld 10 april 2015  

 Reserve Eerste Luitenant A.C. Baron van der Feltz       3 januari 2015   

 Oud Reserve Ritmeester Jhr. Mr. J.A. Mollerus       5 januari 2015   

 Reserve Eerste Luitenant  A.J. Reeders               8 januari 2015   

 Oud Reserve Ritmeester Jhr. W.F. Clifford Kocq van Breugel  23 januari 2015  

 Oud Reserve Majoor H.C. Kolff                                 20 april 2015  

 Ritmeester b.d. J.J. Went                                         21 april 2015 
 
 
1.B.  VASTSTELLING VAN DE AGENDA. 
Benaming pt 5 moet zijn verslag 2014 i.p.v. 2015. Iets dergelijks geldt pt 6: 2014 i.p.v. 2015 
De vergadering stemt in. 
 
 
2.  NOTULEN van de 76ste AV 2014 
De Notulen worden Blad voor blad doorgenomen. Opmerkingen/aanvullingen? Pt 9: N.a.v. de opmerking 
van Oud Reserve Ritmeester Ir. W.S. Bosch wordt opgemerkt dat aan het bijwonen van en het deelnemen aan 
de activiteiten rond de Algemene Jaarvergadering voor leden geen kosten verbonden zijn.  
De AV gaat bij acclamatie over tot het Goedkeuren en arresteren der notulen. De voorzitter geeft aan deze te 
laten plaatsen op de website. 
 
 
3. INGEKOMEN STUKKEN. 
De waarnemend Secretaris , notulist Reserve Ritmeester J.J. Kapteijn, bij afwezigheid van Reserve Eerste 
Luitenant Drs R.J. Groot, meldt dat er geen ingekomen stukken zijn, afgezien van 10 berichten van 
verhindering voor de AV. 
 
 
4.  TERUGBLIK OP AFGELOPEN VERENIGINGSJAAR. 
Het ledenbestand is het afgelopen kalenderjaar met 52 man gedaald.  23 leden zijn in deze periode overleden; 
24 zijn afgevoerd omdat we hen langdurig niet meer konden bereiken; 24 hebben hun lidmaatschap opgezegd. 
Daar staat tegenover een aanmelding van totaal 19 nieuwe leden. 
Per saldo staan we per 1 januari 2015 op een bestand van 1458 leden. 
Het Bestuur ziet oud V.O.C. – leden terug komen en nieuwe leden zich aanmelden door activiteiten als o.a. 
het jaarlijks symposium en de Heineken borrel. Zo hebben wij in 2015 al weer 9 nieuwe leden kunnen 
verwelkomen. 
 Koffie- en Lunchtafels bloeien nog steeds. Sommige kleden zo’n treffen extra aan met een lezing of 
presentatie, andere tafels verwerpen dit idee als iets buitengewoon onzindelijks. En opnieuw dank aan de 
coördinatoren. De tafel te Gorssel/Zutphen loopt dit jaar aan tegen een bijzonder jubileum, het 75 jarig 
bestaan. In Rotterdam is het initiatief genomen om borreltafel te activeren of zelfs te reactiveren. 
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Ook in 2014 was de jong geboren V.O.C. autorally was een groot succes. Locaties Maarsbergen en De 
Zwaluwenberg werden aangedaan. Ik mag u daar – met zicht op 2015 -  enthousiast voor maken. Tenslotte 
sponsoren wij die rally ook. 
 
En dan kijken we met plezier terug op het grootse V.O.C. jubileum diner te Utrecht. Druk bezocht, de 
omgeving waar wij bijeen kwamen beviel goed en toch goed te vermelden dat daar jong en oud bijeen was. 
Alle jonge leden in opleiding op de KMA waren aanwezig en genoten juist van die mix met oudere leden die 
ieder hun eigen verhaal hadden. Commandant Landstrijdkrachten was daar een gewaardeerd ere gast van de 
Vereniging en liet zich in een speech niet onbetuigd. Het gaat niet aan hem voorbij dat de Cavalerie veerkracht 
toont. Het concept van zo’n jubileum zal zeker elke vijf jaar gebruikt worden. Ook weer in 2019. 
 
De Heinekenborrel mocht zich opnieuw verheugen in een grote opkomst. Dankzij Maarten Rijkens – en 
natuurlijk de opperste discipline van de borrelende V.O.C. leden - zijn we daar in 2015 opnieuw welkom. 
Het symposium dat wij samen met de zuster vereniging VIO organiseerden was opnieuw een groot succes. 
Waar het vorige maal 300 deelnemers betrof, hadden we nu circa 450 deelnemers. Dit symposium begint 
steeds meer belangstelling van ver buiten de vereniging te trekken; de kwalificatie van de kwaliteit wat wij 
bieden door inhoud, thema, sprekers en organisatie zoemt rond. Wij leunen als organisatie op de bekende 
Green Paper Association die dit jaar voor het eerst niet alle kosten voor haar rekening kon nemen. Dit was op 
te vangen aangezien wij hier rekening mee hadden gehouden in onze begroting.  
 
Het blad Mededelingen loopt nog steeds als een trein. Een snelle actieve redactie, een overvloed aan 
aangeboden artikels en andere lezenswaardige stukken, en erg veel complimenten die de redactie bereiken. 
 
Website: volgens ingewijden en trouwe bezoekers is deze veel kekker, gebruiksvriendelijker en interactiever 
geworden. Gereed voor 2015! Een actieve subalterne voor het day to day webmanagement wordt nog 
gezocht. Verder een langs zij komen met de redactie van VOC Mededelingen wordt nog nagestreefd. Enige 
hick-ups door de benodigde verstrekking van nieuwe wachtwoorden heeft een voor uw Bestuur zeer 
aangename intensivering van de contacten met haar leden opgeleverd. 
 
Veroorlooft u mij een korte vooruitblik, hetgeen zich niet helemaal verhoudt met de omschrijving van dit 
agendapunt. 
Allereerst het cadeau wat de Vereniging aanbiedt aan HKH Prinses Beatrix zoals dat al ruim twee jaar aan u 
gemeld wordt. Het is nu af en het is goed! De datum van aanbieden is vastgelegd op 1 juni 2015. De Prinses 
neemt het graag in ontvangst in een kleine ‘setting’. Het Bestuur zal dat respecteren en u zeker verslag doen 
met tekst en foto’s. 
Dan Waterloo 2015; 200 jaar na de slag. Zo snel als de commandovoering op 16 juni 1815 door de jonge Prins 
van Oranje en zijn Chef Staf Luitenant-generaal Jean Victor baron de Constant Rebecque destijds verliep, zo 
aarzelend is de besluitvorming van de Belgische autoriteiten betreffende de inrichting van de herdenking 
ceremoniën. Heeft veel te maken met een Franse aversie jegens de gebeurtenissen destijds in juni 1815 en 
Franstaligen anno 2015 die dat niet vergeten zijn. Dat zegt wat over de potentie van samenwerking binnen 
Europa, maar dat ter zijde. Het goede bericht is dat de traditionele V.O.C. Waterloo Ride op de rails staat en – 
mits er nog wat loslopende paarden gevonden kunnen worden – doorgang zal vinden. Brigade-generaal b.d. 
P.J. Kautz is hier opnieuw gewaardeerd organisator. Grote vraag is of wij voor onze leden iets kunnen 
organiseren om de ceremoniën bij te wonen op 18 juni. 
Tot zover de terug- en vooruitblik.  
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5.  Financieel verslag 2014. 
Woord is aan de penningmeester, Elnt (res) Mr. C.D.J. Bijleveld. De penningmeester laat middels de staat van 
Baten en Lasten en de Balans zien  dat de Vereniging er gezond voor staat en dat er ruimte blijft om de 
komende jaren eenmalige uitgave te hebben ten laste van de reserves.  
 
 
 
6.  Verslag Kascommissie 2014. 
Woord is aan de voorzitter van de Kascommissie, Reservere Eerste Luitenant Ing. A.L. Oosterhoff. Deze 
geeft aan dat de Kascommissie veel waardering heeft voor het goede en uiterst nauwkeurige werk. De 
commissie kreeg de staat van Baten & Lasten, de Balans alsmede de grootboekrekeningen bijtijds 
(elektronisch) toegestuurd. De noodzakelijke controles en steekproeven werden uitgevoerd. De boekhouding 
is toegankelijk en transparant. De geordende administratie maakte een vlotte en efficiënte controle mogelijk. 
(Voor het overige wordt verwezen naar het Verslag van de commissie). De Commissie adviseert de Algemene 
Vergadering de jaarstukken goed te keuren en decharge te verlenen aan de Penningmeester en het Bestuur. 
 
 
7.  Decharge Penningmeester en Bestuur. 
De Vergadering stemt in met het gevoerde financieel beleid in 2014. Bij acclamatie wordt decharge verleend. 
 
 
8.  Benoeming kascommissie 2015. 
Statutair aftredend is voorzitter Reservere Eerste Luitenant Ing. A.L. Oosterhoff. 
De leden Reserve Eerste Luitenant J.S. van Dijk ( vz in 2015) en Reserve Ritmeester Mr. E.C.J.M. van 
Bouwdijk Bastiaanse zullen de commissie blijven bemannen.  
De Ritmeester W.J. Holleman is bereid gevonden om namens u leden tot de commissie toe te treden. De 
vergadering stemt in met het toetreden van de Ritmeester Holleman tot de commissie. 
 
 
9.  Herijking begroting 2015. Vaststelling concept begroting 2016. 
De Penningmeester legt uit en licht toe hoe er sprake was van een dubbele incasso van de contributie: Een 
zekere “voorheffing”. Dit is rechtgezet. De Vergadering stemt in met herijking van de begroting over het 
verenigingsjaar 2015 en de begroting voort 2016 wordt vastgesteld. Vanuit de vergadering volgt nog een 
felicitatie met de dubbele incasso die door de vereniging wel behouden had mogen worden (er werd echter 
toch teruggestort). 
 
 
10. Bestuurswisseling. 
De Voorzitter spreekt:  
“U heeft de voorstellen voor wisselingen in de bemensing van het Bestuur gezien. 
De huidige Ondervoorzitter treedt terug. Daar is geen houden aan.  
De huidige voorzitter en de huidige secretaris zijn over hun houdbaarheidsgrens heen. Zij moeten worden 
afgelost; dat wensen zij ook. Echter, wij hebben geen kandidaten gevonden die wij aan u konden voorstellen. 
Vanuit de leden hebben wij ook geen voorstellen in dezen ontvangen. Derhalve stellen wij u voor de 
genoemde bestuursleden nog voor – in beginsel - 1 jaar in functie te laten. 
De Ritmeester bd. Snellen heeft zich wat onmisbaar getoond. Hij is hét snel reagerende, immer antwoordende, 
altijd probleem oplossende bestuurslid met full control over een perfect lopende ledenadministratie en een 
aantrekkende website. Derhalve het meest vriendelijk en service gerichte loket naar leden, potentiële leden en 
buitenstaanders. De vereniging is er ten zeerste bij gebaat dat hij nog een periode in functie kan blijven. 
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Dan blijkt dat wij niet stil gezeten hebben: maar liefst drie leden hebben we bereid gevonden het Bestuur te 
versterken. In navolging van The Good, the Bad and the Ugly zou ik willen stellen een perfecte mix. Namelijk: de 
Ervaren, de immer Enthousiaste en de Benjamin. Tot zover het voorstellen.” 
De Bgen bd P.H. (Peer) de Vries geeft aan dat een en ander wellicht op gespannen voet staat met de statuten: 
een bestuurslid treeft af maar blijft toch de lopende zaken doen. Hij geeft een formeel materiële oplossing ter 
overweging.  
De vergadering wordt van 12.28 uur  tot 12.29 uur geschorst voor overleg. 
Artikel 10.3 spreekt over de onmiddellijke herkiesbaarheid van secretaris en voorzitter.  
Over personen wordt gestemd met gesloten briefjes, indien zulks door een of meer leden gewenst wordt, zo 
meldt ons artikel 13 van de Statuten. We gaan de leden laten spreken. En ik vraag u wie wenst dat de AV dit 
doet met gesloten briefjes. Graag kenbaar maken door op te staan. De Vergadering ziet af van een schriftelijke 
stemming. Dan nu concreet: 

 Herbenoeming van de huidige Voorzitter in zijn functie in beginsel voor een jaar?  
De Vergadering stemt in. 

 Herbenoeming van bestuurslid huidige Secretaris Reserve Eerste Luitenant Drs R.J. Groot in beginsel 
voor een jaar. Instemming? 
De Vergadering stemt in. 

 Herbenoeming van huidig bestuurslid Ledenadministratie Ritmeester b.d. G.H.Th. Snellen voor een 
volledige periode. Instemming? 
De Vergadering stemt in. 

 Toe te treden tot het Bestuur  Oud Reserve Ritmeester F.C. Fontein. Instemming? 
De Vergadering stemt in. 

 Toe te treden tot het Bestuur Reserve Ritmeester J.J. Kapteijn. Instemming? 
De Vergadering stemt in. 

 Toe te treden de Benjamin Eerste Luitenant S.J. de Jong. MA Instemming? 
De Vergadering stemt in. 

 
De Voorzitter spreekt woorden van dank aan De Ondervoorzitter Oud Reserve Luitenant-kolonel  D. van 
Zuidam. Hij heef de vereniging fantastisch gediend. Sprong in op het moment dat het nodig was. Van Zuidam 
toonde zich een wijze en beschouwende bestuurder en droeg bij aan een onderhoudende Algemene 
Ledenvergadering . 
 
 
11.  Evenementen. 
De Voorzitter geeft het woord aan de voormalige Ondervoorzitter – de Oud Reserve Luitenant-kolonel  D. 
Van Zuidam. Deze brengt de volgende evenementen onder te aandacht: 

- De Lunchtafel Gorssel, recentelijk te Joppe, gaat stil staan bij haar 75 jarig bestaan 
- De Verenigingsborrel ten huize van Heineken te Amsterdam op 15-12-‘15 (een dinsdag), altijd goed 

voor nieuwe leden (zoals in 2015 een aantal van 15) 
- De lunches in den lande worden over het algemeen goed bezocht en de leden wordt aangeraden deze 

lunches vooral te bezoeken. 
- De gezamenlijke VOA/VOC lunch/maaltijd 

 
 

12. W.v.t.T.k. 
Er kwamen geen zaken ter tafel vóór de lunch. 
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13. : Rondvraag. 
- Luitenant-generaal b.d. R. Reitsma:  Schets een niet ondenkbeeldig scenario waarin De Website der 

Vereniging zal worden gehackt. Hij vraagt Het Bestuur wat de gevolgen zullen zijn voor de 
persoonsgegevens.   

- Luitenant-kolonel  b.d. E. Westerhuis: Brengt de verzoeken om een herdruk van de schriftelijke 
ledenlijst / statuten onder de aandacht. Stelt voor om dat eenmaal in de 5 jaar te doen. De Redactie 
van de VOC Mededelingen zal daar  graag aan mee doen.  

- Oud Reserve Tweede luitenant Drs H.A. van der Pas: vraagt op welk “onbewoond eiland” De 
Secretaris der Vereniging zich dan wel niet ophoudt. Vlieland. 

 
 
14. Sluiting. 
De Voorzitter sluit de vergadering.  


